



DECLARATION OF CONFORMITY (DoC)

We,

ATLINKS EUROPE
147, Avenue Paul Doumer,
92500, Reuil-Malmaison
FRANCE

Declare under our sole responsibility that the product(s):

Brand = **ALCATEL** Model No = **ALCATEL TH120** Product Description = **Monaural Headset**

Comply:

- With the essential requirements and other relevant requirements of the Directive 2004/108/EC based on the following standards and other normative documents:
 - o EN 55013 : 2001 + A1 : 2003 + A2 :2006
 - o EN 61000-3-2 : 2006 + A1 : 2009 + A2 :2009
 - o EN61000-3-3 : 2008
 - o EN 55022 (2007)

- With the RoHS Directive 2011/65/EU of June 8 2011, on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment

This conformity is understood as being effective if the product for which it is given is installed and used according to the instructions provided in the user's guide.

Reuil-Malmaison, 10 September 2015

Jean-Alexis DUC

Managing Director Atlinks Europe

A handwritten signature in blue ink, appearing to be 'J. Alexis Duc'.



DECLARATION DE CONFORMITE CE

ATLINKS EUROPE
147, Avenue Paul Doumer,
92500, Reuil-Malmaison
FRANCE

Déclare, sous notre seule responsabilité, que le produit :

Marque = **ALCATEL** Modèle = **ALCATEL TH120** Description du produit = **Monaural Headset**

est conforme :

- aux exigences essentielles et autres dispositions pertinentes de la Directive 2004/108/EC basant sur les normes et autres documents normatifs suivants :
 - o EN 55013 : 2001 + A1 : 2003 + A2 :2006
 - o EN 61000-3-2 : 2006 + A1 : 2009 + A2 :2009
 - o EN61000-3-3 : 2008
 - o EN 55022 (2007)

- A la Directive RoHS 2011/65/EU du Parlement européen et du Conseil du 8 juin 2011 relative à la limitation de l'utilisation de certaines substances dangereuses dans les équipements électriques et électroniques

Cette conformité s'entend pour autant que le produit pour lequel elle est donnée soit installé et utilisé suivant les instructions fournies dans le manuel d'utilisation.

Reuil-Malmaison, 10 September 2015

Jean-Alexis DUC

Managing Director Atlinks Europe



DECLARATION OF CONFORMITY (DoC)

We,

ATLINKS EUROPE
147, Avenue Paul Doumer,
92500, Reuil-Malmaison
FRANCE

Declare under our sole responsibility that the product(s):

Brand = **ALCATEL** Model No = **ALCATEL TH125** Product Description = **Binaural Headset**

Comply:

- With the essential requirements and other relevant requirements of the Directive 2004/108/EC based on the following standards and other normative documents:
 - o EN 55013 : 2001 + A1 : 2003 + A2 :2006
 - o EN 61000-3-2 : 2006 + A1 : 2009 + A2 :2009
 - o EN61000-3-3 : 2008
 - o EN 55022 (2007)

- With the RoHS Directive 2011/65/EU of June 8 2011, on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment

This conformity is understood as being effective if the product for which it is given is installed and used according to the instructions provided in the user's guide.

Reuil-Malmaison, 10 September 2015
Jean-Alexis DUC
Managing Director Atlinks Europe



DECLARATION DE CONFORMITE CE

ATLINKS EUROPE
147, Avenue Paul Doumer,
92500, Reuil-Malmaison
FRANCE

Déclare, sous notre seule responsabilité, que le produit :

Marque = **ALCATEL** Modèle = **ALCATEL TH125** Description du produit = **Binaural Headset**

est conforme :

- aux exigences essentielles et autres dispositions pertinentes de la Directive 2004/108/EC basant sur les normes et autres documents normatifs suivants :
 - o EN 55013 : 2001 + A1 : 2003 + A2 :2006
 - o EN 61000-3-2 : 2006 + A1 : 2009 + A2 :2009
 - o EN61000-3-3 : 2008
 - o EN 55022 (2007)

- A la Directive RoHS 2011/65/EU du Parlement européen et du Conseil du 8 juin 2011 relative à la limitation de l'utilisation de certaines substances dangereuses dans les équipements électriques et électroniques

Cette conformité s'entend pour autant que le produit pour lequel elle est donnée soit installé et utilisé suivant les instructions fournies dans le manuel d'utilisation.

Reuil-Malmaison, 10 September 2015

Jean-Alexis DUC

Managing Director Atlinks Europe